
Referat FAU, Christi Krybbe Skoler 3. januar 2024 

Møteleder: Cathrine Kalvenes 

Referent: Vidar Hardeland 

 

Navn Klasse Kontaktinfo Tilstede Fravær 

Martin Aas Rektor 97641056 
 

x 

Sebastien Liautaud 7. 90827515 x 
 

Ina Grung 7. vara 93257102 
 

x 

Frode Sekkingstad 6. 97676394 x 
 

Vidar Hardeland 6. vara 92288220 x 
 

Maria Wik Markhus 5. 92457469 x 
 

Cathrine Kalvenes 5. vara 95273898 x 
 

Espen Vindheim 4. 92282966 
 

x 

Leila Rezzouk 4. vara 46838610 
 

x 

Susanne Allard Lerøy 3. 92600472 x 
 

Dag Bjarne Grønstad 3. vara 90969744 x 
 

Torunn Olsnes 2. 91137945 x 
 

Helene Nordhagen Vabø 2. vara 97548477 x 
 

Claudia Kothgasser Hafjell 1. 47414972 x 
 

Hanne Følgesvold Molvik 1. vara 97737390 x 
 

 
Agenda 03.01.2024: 

1. Case-oppgave til kvalitetsutvalget 

2. Kjapp oppsumering juleverksted + økonomi 

3. Oppstart kurs 

4. skoletur - sette dato 

5. Evt 

 

 

 

  



Sak1: FAU skal delta på møte om elevmedvirkning i forbindelse med kvalitetsutvalget, blant 

annet hvordan skolen skal jobbe med lekser, men FAU ønsker også at man tar utgangspunkt 

i rammeplanens punkter om demokratiforståelse og medborgerskap i arbeidet med 

medvirkning. FAU henter inn innspill fra elevrådet. Susanne og Cathrine representerer FAU i 

møte med kvalitetsutvalget. 

 

Sak 2: Regnskap 

FAU hadde et underskudd på 4.965 kroner, og hadde ved årsskiftet 92.176 kroner på bok. 

30.000 er tilskudd som er øremerket kurs. 

 

Sak 3: Juleverksted 

Juleverkstedet gikk nogenlunde i balanse, kun med et lite underskudd. FAU prøver å få inn 

rapport fra klassekontaktene om rutiner for juleverksted på de forskjellige postene for å gjøre 

innkjøp og planlegging enklere til neste år. 

 

Sak 4: Oppstart kurs 

Breakekurs starter opp i januar. Alle som har meldt seg på får plass. Viktig at det er tydelig i 

informasjonen som går ut til elevene hvem som er målgruppe/evt om noen trinn prioriteres 

og hvilken ukedag kurset skal gå på. 

 

Sak 5: Dato for skoletur 

FAU foreslår tre datoer for skoletur i mai/juni som alternativer: 29. mai, 5. juni eller 6. Juni. 

Må koordineres med skolen i forhold til annerledesuken, slik at det ikke kolliderer. 

Idemyldring om opplegg. Viktig erfaring fra i fjor er at mat må komme tidligere på dagen. 

Viktig å få dato ut til foreldrene tidlig da vi trenger frivillige. 

 

Sak 6: Evt. 

FAU vil jobbe for fortsatt politisk oppmerksomhet om oppgraderingsbehovene ved Christi 

Krybbe Skole. I BT-artikkel om oppgraderingsbehov ved Bergensskolene var Christi Krybbe 

nevnt som en skole som skal få helseverngodkjenning i løpet av et par år, til tross for at 

skolen har mangler som går langt utover miljørettet helsevern (bla knyttet til uteområder, 

gymsal, universell utforming mm). Viktig at våre politikere har dette fremme i bevisstheten, 

slik at de kan ta gode og riktige valg når midler skal prioriteres. 

 

FAU avsluttet med sosial samling for de som holdt ut lengst. 

 


